
PROTOKOL Nr III/24
z Nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Suraiu w dniu 04.06.2024 r.w

Miejsko- Gminnym OSrodku Kultury w Sura2u.

Otwarcie obrad III Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Sura2u.

Projekt uchwaly w sprawie zmian w budZecie gminy na2024r.

Projekt uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej

Gminy Sura2 na lata2024-2029.
Zakohczenie obrad III Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Sura2u.

Ad.2.
Zapoznano radnych z projektem uchwaty w sprawie zmian w bud2ecie gminy na

2024r.
Pan Sekretarz stwierdzil, i2 w drugim przetargu na wylonienie wykonawcy na

powylsz1 realizacjg zadania wptynglo 6 ofert w stosunku do pierwszego

przetargu, to trzy oferty mniej. Tak, jak wynika ze zlo2onych ofert najtarisza

ofefta na modemizacje Swietlicy w Kowalach wyniosla lmln. 365 tys. 300 zl. ,

natomiast na Swietlicg w Zawykach wyniosla lmln. 537 tys. 500 zl. Na powyZsze

zadanie w budzecie gminy zabezpieczono kwotg 2mln. 600 tys. 21. Ta kwota
uwzglgdnia wklad wlasny gn.riny w wysokorici ok. 50 tys. 21. Do realizacji
powyZszego zadania brakuje Srodk6w w wysokoSci 302 tys. 800 zl. W zwiqzkuz
wyzszq kwote ich realizacji, zwiEkszono r6wnie2 Srodki na nadz6r inwestorski.
W chwili obecnej trwa procedura sprawdzania ofert i wezwano wykonawc6w do

uzupelnienia zgodnie z procedur4. Tennin na uzupelnienie uplywa w dniu
dzisiej szym.
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Ad.l.
Obrady otworzyla i przewodniczyla Przewodnicz4ca Rady Miejskiej w Sura2u

Pani Teresa Poniriska.

Na podstawie listy obecnoSci stwierdzila prawomocnoSd obrad. W sesji

uczestniczyli Radni, Sekretarz Gminy, sohysi.

Pani Przewodnicz4ca poinfonnowala, iZ dzisiejsza Nadzwyczajna Sesja Rady

Miejskiej w Sura2u, zostala zwolana na wniosek radnych: Pani Agnieszki Edyty

Filipczuk- Zamqdy, Pani Magdaleny Owczarczuk, Pani Anny Wilenty i Pana

Bodgana Owczarczuk w zwi4zku z koniecznoSci4 zabezpieczenia Srodk6w

finansowych w bud2ecie gminy na zadanie: pn. ,,Modemizacja infrastruktury

kulturalnej w miejscowoSci Kowale i Zawyki, gm. Sura2." Porzadek obrad

przedstawia si g nastgpuj4co:



Radny, Pan Kubaj zstrocil siE z pytaniem, jak4 kwotg w bud2ecie zabezpieczono
na miejscowo{( Zawyki, a jakq na miejscowoS6 Kowale?
Pan Seketarz stwierdzil, i2 og6lna kwota na realizacje tych dw6ch swietlic, to
2mln. 600 tys. zl. z tego na miejscowosi Zav,yki- lmln. 350 tys. zl. i na Kowale
lmln 250 tys. zl. Na Kowale musimy zabezpieczyt, dodatkowo kwotE l 15 tys.
300 zl., zai naZawyki kwota 187 tys. 500 zl., co daje l4czn4 kwotg :O) tys. SOO
zl.
Pani Przewodniczqca stwierdzila, iz te dodatkowe srodki zostaly zabezpieczone
w dzisiejszych zmianach w bud2ecie.
Radny, Pan Bibulowic z, zwr6cil sig z pytaniem, na jakim etapie jest przetarg na
termomodernizacjg budynku Urzgdu i Szkoty ?
Pan Sekretarz stwierdzil, i2 w piqtek jest otwarcie ofert na to zadanie,
aw przyszlym tygodniu zostanie ogloszony przetargna plac zabaw i skatepark.
Radny, Pan Bibulowicz, zwrbcll sig z pytaniem, cry gming bgdzie sia6 na
doloZenie z budzetu 15 Yo do tych inwestycji?
Radna, Pani Filipczuk-Zamojda podzigkowala radnychzaprzybycie na dzisiejsz4
sesjg' Proszqc radnych o przeglosowanie tych zmian w budzecie przy doiacji
2mln. 600 21. i przy wkladzie gminy w wysokoSci l2%. Cyt.,,To jest nup.u*dE
niewielki wklad, zadne programy, fundusze unijne nie pozwalaly nam na ich
realizacjq w poprzednich latach. W poprzedniej perspektywie, jak r6wnieZ w tej
nie zapowiada sig, zeby byly srodki na termomode*i-"iE i roibudowg swietlic.
To jestjedyna szansa, bo z PRow-u bylo dofinanso*uri. * granicach 60- 63yo,
do RPo gmina nie wyst€powala, nie bylo naboru na odnowg wsi. obecne srodki
przewidziane na odnowg wsi sq niewielkie tylko na biez4ce wydatki i nic sig nie
zapowiada, Zeby w kolejnych latach byly podobne dotacje i moglaby gmina z nich
skorzystai. Uwa2am, Le zarowno przy swietlicach, jak i po roz-strzygnieciu
przetargu na Urzqd i Szkolg. Nale2y z tych Srodk6w skorzystai, bo mamy je ju2
przymane."
Przystqpiono do glosowania proj ektu uchwaly.
Wynik glosowania: 14 os6b za, pny 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zal4cznik do protokolu.

Ad.3.
zapoznano radnych z projektem uchwaly w sprawie zmiany wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Sura2 na lata 2024-2029.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik glosowania: 14 os6b za, pny 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zal4cmik do protokolu.
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4d.4.
zakohczenie obrad III Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Surazu o godz. l32r

Przewodniczqcy Rady Miej skiej

Pani Teresa Poniriska
Protokolowala: S. Filipczuk

J



SURAZ

PROTOKOt. GT.OSOWANIA
z dnia 4 czeNuca 2024 t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: l5
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: przyjqto

Glosy oddane:

Punkt
pozAdku

obrad

Pzed miot glosowania Za Pzeciw Wstrzymu.,Ecy

Projekt uchwaly w sprawie zmian w
budzecie gminy na 2024t.

14 0 0

Kzysztof BibulowicT
ZA

Julita Dziemran iuk
ZA

Agn yta Filipczuk - moidaEd
ZA

Pawe{ Jaroszko 7A
An na Jurczak

ZA
ir KubajSlawom

ZA
Pawel hczuk

ZA
Justyna Mojsak

ZA
Bogdan rczuk

ZA
Magda lena Owczarczuk

ZA
TEresa Poniriska

ZA
Adam owski

Anna Wilenta
ZA

TEresa Zimnoch
ZA

1t1
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SURAZ

PROTOKOL GT.OSOWANIA
z dnia 4 czeNvca 2024 t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Glos oddane:

Punkt
pozadku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Pzeciw Wstzymujqcy

2 Projekt uchwaly w sprawie zmiany
Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Sura2 na lata 2024-2029.

14 0 0

Krzysztof Bibulowicz ZA
J ulita emianiuk ZA
Agniesz Edyta F pczuk -I I ZA
Pawel Jaroszko ZA
Anna J urczak ZA
Slawomir Kubaj ZA

LitwinczukP ZA
Justyna Mo.isak ZA
Bogdan Owczarczuk ZA
lvlagdale na Owczarczuk ZA

6 skaPoneresa ZA
am Sosnowski ZA

Anna Wilenta ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1

Rezultat glosowania: Przyjgto


